

Verslag vergadering Presidium Drechterland d.d. 1 juli 2024

Aanwezig: [REDACTED] (CDA), [REDACTED] (SPD), [REDACTED] (PDL),
[REDACTED] (VVD), [REDACTED] (GBD),
P. Dijkman (voorzitter) en A. van Langen (griffier)

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.

2. Verslag vergadering 27 mei 2024 (besluitvormend);

Het verslag wordt overeenkomstig de notulering vastgesteld.

3. Agenda raad en terugblik RTG (10 juni) (meningvormend);

Ter kennisname.

4. Ingekomen stukken en mededelingen

a. Lijst moties en toezeggingen (informerend);

Ter kennisname

b. Termijnkalender (informerend);

De griffier legt uit dat september een drukke maand wordt sowieso zijn er tot het einde van het jaar veel stukken geagendeerd voor de raad. Het presidium neemt dit voor kennisgeving aan.

c. Themabijeenkomsten (informerend)

De gevraagde bijeenkomst over vastgoed is verplaatst naar 19 september. Aan de bijeenkomst over Openbare Orde en Vastgoed wordt op verzoek van de voorzitter tevens portefeuillehouder het onderwerp Asiel toegevoegd, dat betekent dat we om 19.30 beginnen met het besloten deel over vluchtelingenbeleid en daarna om 20.30 de vergadering vervolgen met het openbare deel over OOV. Het 3-raden uitje op 6 september gaat naar de golfbaan in Westwoud met wellicht een presentatie van ABWF voor de niet-golfers.

5. Conceptagenda RTG 9 september 2024 (besluitvormend);

De voorzitter vraagt of het presidium kan instemmen met de conceptagenda zoals die is opgesteld.

Cluster 1

Agendapunten (onder voorbehoud):

- 1 Verkeersonderzoek Venhuizen
- 2 Vaststelling Bestemmingsplan Centrum-West Venhuizen
- 3 Vaststelling Bestemmingsplan Havenweg 1 (Sportvelden Schellinkhout)
- 4 Voorstel tot afgifte verklaring van geen bedenkingen bouwplan kapschuur Zuiderdijk 30a Venhuizen
- 5 ~~Vaststellen verplaatsen Komgrens Kerspelweg~~
- 6 Vaststellen DVO Ontwikkelingsbedrijf NHN

De griffier geeft aan dat het bij al deze stukken om één portefeuillehouder gaat en dat we dus alle stukken in één cluster houden moeten houden. Mogelijk komt naast de Kapschuur ook het bestemmingsplan Houterhof nog op de agenda. Deze punten in één cluster is wellicht iets te veel van het goede. Dit ook gezien de te verwachten insprekers. Het

presidium geeft aan in ieder geval prioriteit te geven aan de punten 1 tot en met 3. De kapschuur en de Houterhof kunnen dan naar een latere datum maar liever niet tegelijk.

6. Vertrouwelijke informatie (informerend)

De voorzitter geeft aan dat de vertrouwelijke raadsbrief over Asiel in handen was van het NHD. Hoe heeft dit kunnen gebeuren? Het presidium geeft aan deze gang van zaken verwerpelijk te vinden. Het kan ook via een ambtenaar gelekt zijn. Dit verzwakt de positie van Drechterland in de regio aldus de voorzitter, de gemeenten Hoorn en Koggenland hebben hierover contact met hem opgenomen. De voorzitter geeft aan dat dit betekent dat dit soort stukken voortaan formeel als “geheim” zullen moeten worden bestempeld met alle bijbehorende rompslomp.

7. Opnieuw indienen moties (oriënterend)

De griffier geeft aan dat dit op de agenda staat naar aanleiding van het verslag van de vorige vergadering op verzoek van [J] [J] [J] [J] heeft contact gehad met [J] [J] en zegt dat zijn nu juist heeft vernomen dat het op verzoek was van de griffier. Besloten wordt het punt in afwezigheid van [J] [J] te verplaatsen naar de volgende vergadering. De griffier zal voor die tijd even contact zoeken met [J] [J] of dit noodzakelijk is.

8. a Lid selectiekamer Rekenkamer (besluitvormend)

De griffier vraagt of de leden van het Presidium in hun midden willen zoeken naar een raadslid om lid te zijn van de selectiecommissie voor de Rekenkamer. Het mag ook een fractievertegenwoordiger zijn.

b Meeliften onderzoek Rekenkamer Medemblik (oriënterend)

De griffier geeft aan dat de griffier van Medemblik ons heeft benaderd met de vraag of we mee willen liften met een onderzoek van hun Rekenkamer naar Jeugdzorg. Eind van de zomer wordt de onderzoeksvraag bekend. Het presidium zegt hier positief in te staan omdat er regionaal veel wordt samengewerkt maar wel graag eerst wat meer informatie te willen hebben over de onderzoeksvraag en de opzet van het onderzoek.

Rondvraag:

[J] [J] heeft een vraag over het raadsuitje op 27 september en de vergunning van de beoogde locatie. Is dit inmiddels rond? De voorzitter geeft aan dat dit nog wel enige tijd gaat duren. Voor de kookworkshops is er wel een vergunning. Zoals eerder afgesproken moeten we dan gaan uitwijken. [J] [J] geeft aan dat de Molen in Oosterblokker ook leuke dingen organiseert. Suggesties zijn welkom, aldus de griffier. Die in eerste instantie weer op zoek gaat naar een kookworkshop, dit gaat waarschijnlijk niet lukken in Drechterland maar wel in Westfriesland, de datum kan ook wijzigen maar dat komt dan op de agenda voor het presidium.

De voorzitter vraagt of het een probleem is voortaan een kwartier eerder te beginnen net als deze keer, zodat er met iets meer rust begonnen kan worden aan de raadsvergadering. De meeste aanwezigen zijn hier niet blij mee maar hebben dit liever dan een aparte presidium vergadering of een extra presidium voor de RTG bij uitloop. Besloten wordt de eerste vergadering na het reces toch weer om 19.00 te starten.

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering.

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Presidium van 23 september 2024.

De griffier,

A.van Langen-Visbeek

De voorzitter,

P.F. Dijkman

Toelichting grondslagen

In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

J Art. 5.1 lid 2 sub e

Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen